



LASVIT, Polaris, Constellation collection, design by Studio Rockwell Group  
lasvit.com



NEMOLIGHTING, Drop 9, design by Arihiro Miyake  
© Alberto Strada - nemolighting.com



MARTINELLI LUCE, Avro, design by Studio Natural - martinelliluce.it

## Une intégration discrète A discreet integration

**P**rojection dans le ciel du pôle nord terrestre, éclairage nocturne urbain immatériel ou lustre aux lignes épurées, à la structure invisible, l'ingénierie d'éclairage élaborée tend aussi à faire oublier le luminaire pour valoriser sa source d'éclairage.

A skywards projection of the terrestrial North Pole, intangible urban night lighting or a minimalist chandelier with an invisible structure, sophisticated lighting engineering also tends to gloss over the luminaire itself to draw the eye to the light source. ▷

Pour s'adapter aux modes de vie d'aujourd'hui, des suspensions se connectent à des multiprises, s'accrochent sur un rail pour les positionner et les déplacer plus facilement. Des déchets de marbre et de travertin, assemblés en couches superposées, composent la colonne d'un lampadaire délicatement incurvée. Une tôle, des plis précis et une lumière traduisent le geste de la main protégeant la flamme d'une bougie. Les luminaires enveloppent toutes nos activités d'une lueur bienveillante.

In order to adapt to today's lifestyles, hanging lamps can now be connected to power strips and hooked onto a rail to allow easy positioning and movement. Marble and travertine waste, assembled in superimposed layers, make up the delicately curved column of a floor lamp. A sheet of metal with precise folds in combination with a light manage to convey the gesture of a hand protecting the flame of a candle. The lights swathe our activities in a compassionate and soothing glow. ▷



ARTEMIDE, Veil, design by Big - artemide.com



GUBI, Satellite, design by Mathieu Matégot - gubi.com



CLAISSE ARCHITECTURE, Moon Light, design by Olivier Vitry  
claisse-architecture.be, lebeauauneadresse.com



TACCHINI, Mano Light, design by Umberto Bellardi Ricci  
© Andrea Ferrari - tacchini.it